
Protokół nr  24/08
z  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Ełku,  które  odbyło  się  w  dniu 
22 sierpnia 2008 roku. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności.
Na 6 członków Komisji w posiedzeniu  uczestniczyło 6.  
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne.
Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli:
Sławomir Chilicki – Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego
Andrzej Semeńczuk – Naczelnik Wydziału AGG
Maria Jolanta Wojciechowska - inspektor ds. kadr, szkoleń i spraw socjalnych 

   Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.
3. Prawidłowość wykorzystania środków z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych 

w Urzędzie Miasta Ełku za rok 2007.
4. Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2008 roku.
5. Rozpatrzenie skarg wniesionych na działalność Prezydenta Miasta Ełku, które mają 

być przedmiotem obrad najbliższej sesji Rady Miasta.
6. Opinia do projektów uchwał 
7. Sprawy różne i wolne wnioski.
Do punktu –1-

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Jan  Wielgat.  Powitał 
zebranych,  stwierdził  prawomocność  obrad.  Zaproponował  uzupełnić  porządek  obrad 
o punkt 4 z tematem: „4. Analiza wykonania budżetu miasta za  I półrocze 2008 roku.” 
Następnie odczytał propozycje porządku obrad.

Członkowie  Komisji  nie  wnieśli  zastrzeżeń  do   propozycji  porządku  obrad 
i  przez aklamację  przyjęli porządek  obrad jak wyżej. 

Do punktu –2-
Nie zgłoszono uwag do protokółu nr 23/08 z dnia  7 lipca 2008 roku, wobec  tego 

protokół nr 23/08 został przyjęty bez uwag. 
Do punktu –3-

Komisja Rewizyjna  realizując plan pracy Komisji dot. prawidłowości wykorzystania 
środków   z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych w Urzędzie Miasta Ełku za 
rok  2007, po  przeanalizowaniu  przedłożonych  dokumentów   oraz  po  wysłuchaniu 
wyjaśnień  inspektora ds. kadr, szkoleń i spraw socjalnych Jolanty Wojciechowskiej prosi 
o dalsze wyjaśnienie następujących kwestii:

1) Sposobu rozdysponowania kart wstępu na Pływalnię Miejską na kwotę  8.500,00 zł.
2) Regulamin  Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych nie przewiduje zakupu 



wieńca pogrzebowego. Została wydatkowana kwota w wysokości  110 zł  na ten cel 
–  faktura nr  2/2007 z  dnia  4.01.2007r.   Komisja  oczekuje  wyjaśnienia  na  jakiej 
podstawie dokonano tego wydatku.

3) Brak  uzgodnienia  ze  Związkiem  Zawodowym  Pracowników  Administracji 
Samorządowej i Państwowej (jeśli taki jest – ponieważ według ustaleń Komisji w 
KRS  taki  Związek  nie  figuruje)  korekty  preliminarza  wydatków   z  Funduszu 
Świadczeń Socjalnych – dokument z dnia 27.12.2007r.

4) Nieprawidłowy i niezgodny z ustawą o zakładowym funduszu świadczeń socjalnych 
zapis  w  załączniku   do  regulaminu  gospodarowania  środkami  zakładowego 
funduszu  świadczeń  socjalnych  mówiący  o  wydawaniu  bonów  towarowych  lub 
paczek w okresie przedświątecznym emerytom i rencistom bez względu na dochód.

5) Ponieważ na niektórych dokumentach widnieje pieczątka i podpis dot. uzgodnienia 
ze Związkiem Zawodowym Pracowników Administracji Samorządowej i Państwowej 
Komisja zwraca się z prośbą o wyjaśnienie, czy taki Związek w Urzędzie Miasta 
funkcjonuje? 

Komisja do tematu wróci na następnym posiedzeniu. 

Do punktu –4-
Komisja zapoznała się z  wykonaniem budżetu miasta za I półrocze 2008 roku, nie 

wnosząc zastrzeżeń.
Do punktu –5- i -6-

Komisja  analizowała skargi wniesione na działalność Prezydenta Miasta Ełku, które 
będą przedmiotem obrad na najbliższej sesji Rady Miasta i przyjęła następujące wnioski, 
które przedkłada Prezydentowi Miasta:
1. Komisja  po zapoznaniu  się  z  dokumentami  związanymi  z  zażaleniem  z  dnia 

24.06.2008  r.   Stowarzyszenia  Federacja  Zielonych  GAJA   na  nieudzielenie 
odpowiedzi na pismo – wniosek z dnia 10 stycznia 2008 roku oraz po wysłuchaniu 
informacji przedstawionych przez Naczelnika Wydziału MK - A.Semeńczuka, uznała 
zażalenie za zasadne – odpowiedź na pismo skierowane do Prezydenta Miasta nie 
została udzielona w terminie.  
Komisja przychyliła się do przedłożonego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi  Stowarzyszenia  Federacja  Zielonych  „GAJA”  i  proponuje  uznać  skargę 
z dnia 24 czerwca 2008 r. złożoną przez przez Stowarzyszenie Federacja Zielonych 
„GAJA”  za  zasadną.  Niniejszy  wniosek  Komisja  przyjęła  w  głosowaniu  – 
jednomyślnie "za" ( 5 głosów  "za")

2. Komisja po zapoznaniu się z  dokumentami związanymi ze złożoną skargą przez 
Pana Zbigniewa Adasiewicza w sprawie sprzedaży na wniosek P.P.U.H. Bard  sp. z 
o.o.  drogi położonej przy ulicy Towarowej w Ełku oraz na bezprawne składowanie 
materiałów na tej drodze i przywłaszczenie jej poprzez zagrodzenie bramą, przez 
co mieszkańcy przyległych posesji  mają utrudniony dojazd oraz po wysłuchaniu 
informacji  przedstawionych  przez  Naczelnika  Wydziału  AGG  S.Chilickiego 
stwierdziła nieprawidłowość w uzasadnieniu do projektu uchwały.   W uzasadnieniu 
do projektu uchwały   widnieje zapis, cytuję   „ .......  Pan Zbigniew Adasiewicz nie 
dokonał  wpłaty  .........”,   Komisji  został  okazany  dokument  wpłaty  przez  Pana 
Z.Adasiewicza na wymaganą przez Urząd Miasta  kwotę 34,16 zł. Komisja zgłasza 
wniosek o dokonanie  korekty w zapisie uzasadnienia do projektu uchwały 
w tej części.    
Komisja przychyliła się do przedłożonego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi  Pana  Zbigniewa  Adasiewicza  i  proponuje  uznać  za  bezzasadną  skargę 



z  dnia  30  lipca  2008  r.  złożoną  przez  Pana  Zbigniewa  Adasiewicza.  Niniejszy 
wniosek Komisja przyjęła  w głosowaniu – 4 głosami "za" przy 2 głosach "przeciw" 
i 0 głosach wstrzym.

3. Komisja po zapoznaniu się z dokumentami związanymi ze złożoną skargą Zarządu 
Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości przy ul. Słowackiego 22   w Ełku oraz po 
wysłuchaniu informacji  przedstawionych  przez  Naczelnika  Wydziału  MK  - 
A.Semeńczuka, uznała skargę za bezzasadną. 
Komisja przychyliła się do przedłożonego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi  Zarządu  Wspólnoty  Mieszkaniowej  Nieruchomości    ul.  Słowackiego  22. 
Niniejszy wniosek Komisja przyjęła w głosowaniu – jednomyślnie "za" ( 5 głosów 
"za")

Do punktu –7-
W tym punkcie nie wniesiono żadnych spraw do protokołu.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono.

Protokołowała: Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska          Jan  Wielgat


